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Protokół Nr VI.2O24 
z sesji zwyczajnej Rady Powiatu w Opatowie 

odbytej w dniu 24 lipca 2024 r. godz. 9:00

Obrady Rady Powiatu zostały rozpoczęte o godzinie 9—, a zakończone o godzinie 9—. W sesji wzięło 
udział 15 radnych, na ogólną liczbę 17 radnych, zgodnie z listą obecności. Listy obecności radnych oraz 
osób zaproszonych obecnych na sesji stanowią kolejno załączniki nr 1 i nr 2 do niniejszego protokołu. 
Obradom przewodniczyła pani Bożena Kornacka - Przewodniczący Rady Powiatu w Opatowie, która 
powitała wszystkich obecnych.
Nieobecni radni: pan Marcin Grudnik, pan Mikołaj Szczygieł.

Proponowany porządek obrad:
1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie jej prawomocności.
2. Przyjęcie protokołów:

a) z sesji Nr IV z dnia 24 czerwca 2024 r.
b) z sesji Nr V z dnia 28 czerwca 2024 r.

3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Okresowa informacja o pracy Zarządu Powiatu pomiędzy sesjami.
5. Interpelacje i wolne wnioski radnych.
6. Podjęcie uchwał Rady Powiatu:
a) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Opatowskiego 

na lata 2024-2027,
b) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2024 rok,
c) o zmianie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Powiat Opatowski porozumienia 

z Powiatem Ostrowieckim w sprawie powierzenia Powiatowi Ostrowieckiemu realizacji zadania 
publicznego polegającego na zapewnieniu mieszkańcom Powiatu Opatowskiemu usług świadczonych 
przez Środowiskowy Dom Samopomocy ul. Focha 5, 27-400 Ostrowiec Świętokrzyski,

d) w sprawie utworzenia Bursy w Opatowie oraz włączenia jej w skład Zespołu Szkół Nr 2 w Opatowie, 
e) o zmianie uchwały w sprawie ustalenia ilości osób, składu osobowego oraz powołania Komisji 

rewizyjnej,
f) o zmianie uchwały w sprawie ustalenia ilości osób, składu osobowego oraz powołanie Komisji skarg, 

wniosków i petycji.
7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.
8. Zakończenie obrad VI sesji Rady Powiatu.

Ad. 1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie jej prawomocności.
Pani Przewodnicząca Bożena Kornacka wypowiedziała formułę „otwieram obrady sesji rady powiatu". 
Nadmieniła, iż obrady są transmitowane i utrwalane. Następnie poprosiła radnych o zalogowanie się do 
systemu do głosowania elektronicznego oraz powitała wszystkie osoby zgromadzone na sali obrad.
Obecni radni w liczbie 15 zalogowali się do systemu. Pani Przewodnicząca stwierdziła, że obrady są 
prawomocne.
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Ad. 2. Przyjęcie protokołów:
a) z sesji Nr IV z dnia 24 czerwca 2024 r.

Pani Przewodnicząca poinformowała, że protokoły z dwóch poprzednich sesji były udostępnione, 
a następnie zapytała, czy są uwagi do protokołu z IV sesji Rady Powiatu w Opatowie.

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie protokół 
z poprzedniego posiedzenia.

W głosowaniu jawnym protokół Nr IV z dnia 24 czerwca 2024 r. został przyjęty jednogłośnie.
Udział w głosowaniu wzięło 15 radnych.
Wyniki imienne:
ZA (15) Aneta Bławat, Hubert Gawlik, Małgorzata Jalowska, Grzegorz Kaptur, Bożena Kornacka, 
Marcin Majcher, Joanna Michałek, Wacław Rodek, Rafał Schab, Wiesława Słowik, Tomasz Staniek, 
Bogusław Włodarczyk, Maciej Wolański, Marcin Wróblewski, Kazimierz Żółtek.

Wynik głosowania stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.

b) z sesji Nr V z dnia 28 czerwca 2024 r.
Pani Przewodnicząca Bożena Kornacka zapytała, czy są uwagi do protokołu z poprzedniego 
posiedzenia.
Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie protokół 
z poprzedniego posiedzenia.

W głosowaniu jawnym protokół Nr V z dnia 28 czerwca 2024 r. został przyjęty jednogłośnie.
Udział w głosowaniu wzięło 15 radnych.
Wyniki imienne:
ZA (15) Aneta Bławat, Hubert Gawlik, Małgorzata Jalowska, Grzegorz Kaptur, Bożena Kornacka, 
Marcin Majcher, Joanna Michałek, Wacław Rodek, Rafał Schab, Wiesława Słowik, Tomasz Staniek, 
Bogusław Włodarczyk, Maciej Wolański, Marcin Wróblewski, Kazimierz Żółtek.

Wynik głosowania stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.

Ad.3. Przyjęcie porządku obrad.
Pani Przewodnicząca odczytała powyższy projekt porządku obrad, a następnie zapytała, czy są uwagi.

O zabranie głosu poprosił pan radny Bogusław Włodarczyk, który powiedział, że na jednej z pierwszych 
sesji odbył się wybór radnych do poszczególnych składów komisji, gdzie została również określona liczba 
radnych w komisjach, w szczególności w dwóch tj. rewizyjnej oraz skarg, wniosków i petycji. Utworzony 
został klub. Pan radny oznajmił, że skoro radni nie chcieli wówczas zwiększać składu osobowego tychże 
komisji uznając, że po 3 osoby wystarczą, to powinni teraz zrezygnować po jednej osobie z tych osób, 
które zasiadają w tychże komisjach. Poprosił o przemyślenie sprawy.

Wobec braku dalszych zgłoszeń pani Przewodnicząca Bożena Kornacka poddała pod głosowanie 
odczytaną treść projektu porządku obrad.
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W głosowaniu jawnym porządek obrad został przyjęty.
Udział w głosowaniu wzięło 15 radnych.
Wyniki imienne:
ZA (14) Aneta Bławat, Hubert Gawlik, Małgorzata Jalowska, Grzegorz Kaptur, Bożena Kornacka, Marcin 
Majcher, Joanna Michałek, Wacław Rodek, Rafał Schab, Wiesława Słowik, Tomasz Staniek, Maciej 
Wolański, Marcin Wróblewski, Kazimierz Żółtek.
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Bogusław Włodarczyk.

Wynik głosowania stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.

Kontynuując pani Przewodnicząca przeszła do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.

Ad. 4. Okresowa informacja o pracy Zarządu Powiatu pomiędzy sesjami.
Pani Przewodnicząca Bożena Kornacka udzieliła głosu panu Tomaszowi Stankowi - Staroście 
Opatowskiemu, który przedstawił okresową informację o pracy Zarządu Powiatu pomiędzy sesjami 
stanowiącą załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.

Pani Przewodnicząca zapytała, czy są pytania do pana Starosty w realizowanym punkcie.

Wobec braku głosów pani Przewodnicząca przeszła do realizacji kolejnego punktu obrad.

Ad. 5. Interpelacje i wolne wnioski radnych.
Pani Przewodnicząca zapytała, czy ktoś chciałby zabrać głos w realizowanym punkcie.

O zabranie głosu poprosił pan radny Hubert Gawlik, który zgłosił dwie interpelacje dot. dróg 
powiatowych nr 0719T oraz nr 0720T, stanowiące załączniki nr 7 i nr 8 do niniejszego protokołu.

O zabranie głosu poprosił pan radny Wacław Rodek, który zwrócił się do pana Starosty o to, aby 
udzielając informacji Zarządu pomiędzy sesjami w pierwszej kolejności przekazywał najważniejsze 
wiadomości, a nie o udziale w uroczystościach. Dodał, iż oczekuje konkretnych informacji 
o podejmowanych działaniach, programach.

O zabranie głosu poprosiła pani radna Wiesława Słowik, która złożyła dwie interpelacje stanowiące 
załączniki nr 9 i nr 10 do niniejszego protokołu. Pani radna wskazała również, że w odniesieniu do drogi 
w m. Wojnowice składane były już niejednokrotnie również przez nią interpelacje, gdzie otrzymała 
wyczerpującą odpowiedź.

O głos poprosiła pani radna Aneta Bławat, która przypomniała, iż wraz z radnym M. Szczygłem prosiła 
na jednej z ostatnich sesji o przygotowanie zestawienia dot. dzieci w szkołach i nie wie, czy już ta 
informacja została sporządzona.

Następnie pani Przewodnicząca powiedziała, że przybywa pracy Zarządowi Dróg Powiatowych 
w Opatowie m.in. ze względu na występujące anomalia pogodowe. Usuwane są na bieżąco powstałe 
szkody. Podziękowała również wszystkim osobom zaangażowanym w działania na drogach 
powiatowych.
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O głos poprosił pan radny Bogusław Włodarczyk, który powiedział, że rozumie, iż pani radna W. Słowik 
poparła w swojej wypowiedzi interpelację zgłoszoną przez pana radnego H. Gawlika. Poprosił 
o niekomentowanie interpelacji zgłaszanych przez poszczególnych radnych.

Pani Przewodnicząca powiedziała, że pan radny odebrał jej wypowiedź subiektywnie, zaznaczając, iż 
wszystkie uwagi są na bieżąco realizowane, co nie przeszkadza również w tym, aby przy okazji 
podziękować pracownikom realizującym te zadania.

Następnie pani Przewodnicząca Bożena Kornacka poinformowała o przejściu do realizacji kolejnego 
punktu porządku obrad.

Ad. 6. Podjęcie uchwał Rady Powiatu:
a) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Opatowskiego 

na lata 2024-2027.
Pani Przewodnicząca poinformowała, że wszystkie projekty uchwał były przedmiotem obrad komisji 
stałych i zostały pozytywnie zaopiniowane. Nadmieniła, iż proponuje zadawanie ewentualnych 
pytań w razie niejasności, a jeśli nie będzie zgłoszeń to podda projekty uchwał pod głosowanie.

Wobec braku zgłoszeń pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały o zmianie 
uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Opatowskiego na lata 
2024-2027.

W głosowaniu jawnym uchwała Nr VI.39.2024 została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 11 
do niniejszego protokołu.

Udział w głosowaniu wzięło 15 radnych.
Wyniki imienne:
ZA (15) Aneta Bławat, Hubert Gawlik, Małgorzata Jalowska, Grzegorz Kaptur, Bożena Kornacka, 
Marcin Majcher, Joanna Michałek, Wacław Rodek, Rafał Schab, Wiesława Słowik, Tomasz Staniek, 
Bogusław Włodarczyk, Maciej Wolański, Marcin Wróblewski, Kazimierz Żółtek.

Wynik głosowania stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.

b) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2024 rok. 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały 
o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2024 rok.

W głosowaniu jawnym uchwała Nr VI.40.2024 została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik 
nr 13 do niniejszego protokołu.

Udział w głosowaniu wzięło 15 radnych.
Wyniki imienne:
ZA (15) Aneta Bławat, Hubert Gawlik, Małgorzata Jalowska, Grzegorz Kaptur, Bożena Kornacka, 
Marcin Majcher, Joanna Michałek, Wacław Rodek, Rafał Schab, Wiesława Słowik, Tomasz Staniek, 
Bogusław Włodarczyk, Maciej Wolański, Marcin Wróblewski, Kazimierz Żółtek.
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Wynik głosowania stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu.

c) o zmianie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Powiat Opatowski porozumienia 
z Powiatem Ostrowieckim w sprawie powierzenia Powiatowi Ostrowieckiemu realizacji zadania 
publicznego polegającego na zapewnieniu mieszkańcom Powiatu Opatowskiemu usług 
świadczonych przez Środowiskowy Dom Samopomocy ul. Focha 5, 27-400 Ostrowiec Świętokrzyski. 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały 
o zmianie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Powiat Opatowski porozumienia 
z Powiatem Ostrowieckim w sprawie powierzenia Powiatowi Ostrowieckiemu realizacji zadania 
publicznego polegającego na zapewnieniu mieszkańcom Powiatu Opatowskiemu usług 
świadczonych przez Środowiskowy Dom Samopomocy ul. Focha 5, 27-400 Ostrowiec Świętokrzyski.

W głosowaniu jawnym uchwała Nr VI.41.2024 została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 15 
do niniejszego protokołu.

Udział w głosowaniu wzięło 15 radnych.
Wyniki imienne:
ZA (15) Aneta Bławat, Hubert Gawlik, Małgorzata Jalowska, Grzegorz Kaptur, Bożena Kornacka, 
Marcin Majcher, Joanna Michałek, Wacław Rodek, Rafał Schab, Wiesława Słowik, Tomasz Staniek, 
Bogusław Włodarczyk, Maciej Wolański, Marcin Wróblewski, Kazimierz Żółtek.

Wynik głosowania stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu.

d) w sprawie utworzenia Bursy w Opatowie oraz włączenia jej w skład Zespołu Szkół Nr 2 w Opatowie. 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie utworzenia Bursy w Opatowie oraz włączenia jej w skład Zespołu Szkół Nr 2 w Opatowie.

W głosowaniu jawnym uchwała Nr VI.42.2024 została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 17 
do niniejszego protokołu.

Udział w głosowaniu wzięło 15 radnych.
Wyniki imienne:
ZA (15) Aneta Bławat, Hubert Gawlik, Małgorzata Jalowska, Grzegorz Kaptur, Bożena Kornacka, 
Marcin Majcher, Joanna Michałek, Wacław Rodek, Rafał Schab, Wiesława Słowik, Tomasz Staniek, 
Bogusław Włodarczyk, Maciej Wolański, Marcin Wróblewski, Kazimierz Żółtek.

Wynik głosowania stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu.

e) o zmianie uchwały w sprawie ustalenia ilości osób, składu osobowego oraz powołania Komisji 
rewizyjnej.
Pani Przewodnicząca odczytała treść projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie ustalenia ilości 
osób, składu osobowego oraz powołania Komisji rewizyjnej.
Wobec braku zgłoszeń pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie powyższy projekt uchwały.
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W głosowaniu jawnym uchwała Nr VI.43.2024 została podjęta i stanowi załącznik nr 19 do 
niniejszego protokołu.

Udział w głosowaniu wzięło 15 radnych.
Wyniki imienne:
ZA (12) Aneta Bławat, Małgorzata Jalowska, Grzegorz Kaptur, Bożena Kornacka, Marcin Majcher, 
Joanna Michałek, Wacław Rodek, Rafał Schab, Wiesława Słowik, Tomasz Staniek, Maciej Wolański, 
Kazimierz Żółtek.
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Hubert Gawlik, Bogusław Włodarczyk, Marcin Wróblewski.

Wynik głosowania stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu.

f) o zmianie uchwały w sprawie ustalenia ilości osób, składu osobowego oraz powołanie Komisji skarg, 
wniosków i petycji.
Pani Przewodnicząca odczytała treść projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie ustalenia ilości 
osób, składu osobowego oraz powołanie Komisji skarg, wniosków i petycji.
Wobec braku zgłoszeń pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie powyższy projekt uchwały.

W głosowaniu jawnym uchwała Nr VI.44.2024 została podjęta i stanowi załącznik nr 21 do 
niniejszego protokołu.

Udział w głosowaniu wzięło 15 radnych.
Wyniki imienne:
ZA (12) Aneta Bławat, Małgorzata Jalowska, Grzegorz Kaptur, Bożena Kornacka, Marcin Majcher, 
Joanna Michałek, Wacław Rodek, Rafał Schab, Wiesława Słowik, Tomasz Staniek, Maciej Wolański, 
Kazimierz Żółtek.
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Hubert Gawlik, Bogusław Włodarczyk, Marcin Wróblewski.

Wynik głosowania stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu.

Wobec wyczerpania bieżącego punktu pani Przewodnicząca poinformowała o przejściu do realizacji 
kolejnego punktu obrad.

Ad.7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.
Pani Przewodnicząca oddała głos panu Staroście Opatowskiemu Tomaszowi Stańkowi, który powiedział, 
że punkt dot. odpowiedzi na interpelacje radnych został przeniesiony w inne miejsce porządku obrad 
w kadencji 2014 - 2018. Nadmienił również, że pani Przewodnicząca może głos zabierać w każdym 
momencie podczas sesji. Ponadto wskazał, że w dniu dzisiejszym ma zaplanowane spotkanie z Prezesem 
kopalni i temat zostanie poruszony zgłoszony w interpelacji, ponadto przyjrzy się sprawie montażu 
barierek przy drodze, natomiast z tego co mu wiadomo jeśli chodzi o montaż progów zwalniających to 
nie ma możliwości prawnej. Pan Starosta dodał, że zapozna się ze sprawą zaniżenia terenu na odcinku 
drogi za skrzyżowaniem na Plantę. Jeśli chodzi o montaż lustra na skrzyżowaniu dróg w miejscowości 
Kujawy sądzi, że jest to do zrobienia. Nadmienił, iż co do możliwości budowy chodnika od miejscowości 
Radwan musi rozpoznać sprawę, gdyż wybudowanie chodników często zawęża drogę i potem pretensje 
mają rolnicy, którzy mają problem z przejazdem dużymi sprzętami. Nie mniej jednak jeżeli jest tam duży 
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ruch to obiecuje przeanalizowanie tej kwestii. Kontynuując odniósł się do sprawy zestawienia 
przygotowanego przez Wydział oświaty, o którego rozdanie wszystkim radnym poprosił pana kierownika 
Marka Gołasę. Przedmiotowe zestawienie stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu. Następnie 
pan Starosta odniósł się do słów pana radnego W. Rodka mówiąc, iż informację dot. uczestniczenia w 
uroczystościach przygotowuje sekretariat, a jego intencją nie było pochwalenie się, ale docenienie tego, 
że ktoś coś zorganizował, zaprosił.

O głos poprosił pan radny, członek Zarządu Powiatu Maciej Wolański, który powiedział, że popiera 
interpelację zgłoszoną przez pana radnego H. Gawlika. Dodał, że występuje tam także duże zaśmiecenie 
pól przez zatrzymujące się tam tiry.

O głos poprosił pan radny Wacław Rodek, który ponownie powiedział, że pan Starosta powinien pod 
koniec swojej wypowiedzi informować w jakich wydarzeniach uczestniczył, a w pierwszej kolejności 
udzielać najważniejszych informacji służących rozwojowi powiatu.

O głos poprosił pan radny, członek Zarządu Powiatu Kazimierz Żółtek, który odnosząc się do zgłoszonej 
interpelacji dot. m. Radwan powiedział, że działania tam będą kontynuowane, m.in. został już 
wymieniony słup energetyczny, będzie także wymienionych kilka przepustów. Wspomniał również, że 
już dwukrotnie było oczyszczane po ostatnich burzach miejsce usytuowane na drodze od miejscowości 
Planta. Pan K. Żółtek dodał, że jest dobry zwyczaj, aby nie ograniczać wypowiedzi radnym, ale uważa, 
że w dniu dzisiejszym padło dużo nietaktownych uwag m.in. przez pana radnego W. Rodka oraz pana 
B. Włodarczyka.

Pani Przewodnicząca uznała, iż zakończony został punkt dot. odpowiedzi na interpelacje radnych. 
Zapytała, czy ktoś chciałby jeszcze zabrać głos.

O głos poprosił pan radny Bogusław Włodarczyk, który powiedział, że pan radny H. Gawlik zgłosił 
problem. Poprosił, aby obejrzeć swoje wystąpienia, a następnie komentować. Poprosił, aby nie 
komentować interpelacji zgłaszanych przez radnych.

O głos poprosił pan radny M. Wolański mówiąc, że poparł interpelację zgłoszoną przez radnego 
H. Gawlika prosząc, aby nie wmawiać czegoś co nie zostało wypowiedziane.

O głos poprosił również pan Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Marcin Majcher, który poprosił pana 
Starostę, aby podczas spotkania z Prezesem kopalni interweniował w sprawie zaśmiecania pól.

Wobec zrealizowania bieżącego punktu pani Przewodnicząca poinformowała o przejściu do realizacji 
ostatniego punktu obrad.

Ad. 8. Zakończenie obrad VI sesji Rady Powiatu.
Pani Przewodnicząca Bożena Kornacka poinformowała, że porządek obrad został zrealizowany, po czym 
wypowiedziała formułę - „zamykam obrady VI sesji Rady Powiatu w Opatowie".
Na tym sesję zakończono.
Protokołowała: I Przewodniczący Rady^_

Justyna Zdybał
Bożena Kornacka
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